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چه زمانی باید از شکست ها عبرت گرفت؟

ضعف دیپلماسی بلای جان فوتبال ایران
با لغو انتخابات شــورای فیفا در آســیا با لابی 
قطری هــا، علی کفاشــیان با احتمال بازگشــت 
رئیس قطری، شــانس حضور در فیفا و کسب  نایب 
یک کرســی قدرتمند را از دست داد و عملا فوتبال 
ایران یک بار دیگر از عرب ها رودست خورد. این بار 

با مدیریت فردی غیر از کفاشیان!
صبح دیروز کنفدراسیون فوتبال آسیا به منظور انتخاب 
نمایندگان این قاره در شورای فیفا تشکیل جلسه داد، اما 
با اعتراض 42 نماینده فدراسیون عضو از 44 نماینده حاضر 
در این کنگره، انتخابات اعضای آســیایی شــورای فیفا از 

دستور جلسه خارج شد.
بــرای انتخابات فیفا، علــی کفاشــیان، نایب رئیس 
فدراسیون فوتبال ایران هم نامزد بود و با توجه به انتخاب 
دو نفر از میان سه نماینده، کفاشیان از شانس بالایی برای 
عضویت در فیفا برخوردار بود، اما با اتفاقات دیروز همه چیز 
به آینده و اما و اگر موکول شــد. اتفاقاتی که با بازگشــت 
احتمالی رقیب قطری به جمع کاندیداها شانس کفاشیان 

برای عضویت در فیفا نیز حتما به حداقل خواهد رسید.
نکتــه قابل توجــه در ایــن موضوع لابی ســنگین 
قطری هاســت که نباید نادیده گرفت. فیفا اخیرا ســعود 
المهندی، نایب رئیس فدراســیون فوتبــال قطر را پس از 
تحقیق درباره فســاد در فوتبال از فهرست نامزدها حذف 
کرد، اما المهندی که به شدت به این اتفاق اعتراض داشت 
در نهایت امروز قدرتش را در حضور جیانی اینفانتینو به رخ 
فیفا کشــید و مانع از برگزاری انتخاباتی شد که اعراب در 

آن کاندیدا نداشتند، آن هم با 42 رای.
این اتفاق در حالی برای چندمین بار در قاره آسیا رخ 
می دهد که در ســال های گذشــته عملا کشورهای عربی 

حرف نخســت را درباره تصمیمات فوتبالی این قاره زده اند 
و کشــوری مانند ایران به عنوان تیم نخست فوتبال آسیا 
کمترین نقش را در دیپلماســی فوتبالی قاره کهن داشته 

است. سؤال این است که چرا؟
چرا فدراسیون فوتبال ایران این قدر در مباحث اجرایی 
فوتبال آسیا ضعیف اســت؟ چرا کنترل همه چیز فوتبال 
آسیا در اختیار کشورهای کوچک عربی است و ما همیشه 

تنها نظاره گر تصمیمات اعراب برای فوتبال آسیا هستیم؟
شــاید انتخابات دیــروز در صورت برگــزاری بهترین 

فرصت برای کسب کرسی از سوی ایران در فیفا بود، اما با 
این اتفاق کار برای کفاشیان و فوتبال ایران جهت حضور در 
فیفا سخت تر می شود.جالب تر اینکه علی کفاشیان، مهدی 
تاج و علیرضا اسدی نیز پس رای منفی اعضای کنگره، آنها 

هم به برگزاری انتخابات شورای فیفا نه گفتند.
قبل تر از انتخابات دیروز هم، فدراســیون فوتبال ایران 
عملا در رقابت با عربســتان و اعراب همیشــه بازنده بوده 
است. فدراسیون علی کفاشیان ســال گذشته در موضوع 
میزبانی بازی های نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا 

سرتیپ محمد رضا نقدی :
دشمن به دنبال فاسد کردن 

روح جوان ایرانی است
رئیس ســازمان بسیج مستضعفین گفت: دشمنان ناکام 
از میــدان نظامی در این مقطع با هجمه فرهنگی و از طریق 
گسترش شبکه های ماهواره ای و اینترنتی درصدد فاسد کردن 

روح جوان ایرانی هستند.
به گزارش ایرنا، ســرتیپ محمدرضا نقــدی در همایش بزرگ 
بسیجیان و پیشکسوتان دفاع مقدس استان ایلام تاکید کرد: باید با 
اتکا به ظرفیت های داخلی که رهبر معظم انقلاب همواره بر آنها تاکید 

می کنند بار دیگر دشمن را در رسیدن به اهداف خود ناکام کنیم.
وی وحدت و یکپارچگی در سایه تبعیت از رهبری را رمز اقتدار 
و پیشــرفت ایران اسلامی دانست و افزود: ملت ایران در دوران دفاع 
مقــدس ثابت کرد با اتکا به ایمــان و وحدت ملی در مقابل هجمه 
دنیای استکبار ایستاد و امروز نیز جوانان این مرز و بوم با دستیابی 
به علوم و فنون روز قله های پیشرفت و توسعه را یکی پس از دیگری 

فتح می کنند.
ســرتیپ نقدی تصریح کرد: امروز شاهد هستیم دنیای استکبار 
با تشــکیل گروه های تروریستی و تکفیری و ایجاد بدعت و اختلاف 
در میان مســلمانان بذر نفاق و دودســتگی را در منطقه بحران زده 

خاور میانه می کارد.
وی تاکید کرد: متاسفانه عوامل فاسد و دست نشانده نظام سلطه 
در میان حکام منطقه نیز در شــعله ور شدن این آتش نقش آفرینی 

می کنند.

واکنش مولایی به حکم کمیته انضباطی:
من واقعیت ها را گفتم، اما تعلیقم کردند

وزنه بردار فوق سنگین ایران می گوید من هیچ توهین یا بی احترامی به 
کسی نکردم و فقط واقعیت ها را گفتم.

بهادر مولایی در مورد حکم کمیته انضباطی فدراســیون وزنه برداری مبنی بر 
اینکه تا اطلاع ثانوی از حضور در میادین محروم است، گفت: من واقعیت ها را گفتم، 
امــا انگار به آنها برخورده و من را تعلیق کردند؛ در حالی که هیچ دعوا و توهین  و 
بی احترامی نکردم.او ادامه داد: سرمربی تیم ملی عنوان کرد که من در حد المپیک 
نبودم و در تمرینات هم کم می آوردم؛ بنابراین من نیز جواب دادم، اما به فدراسیون، 
سرمربی یا افراد دیگر بی احترامی نکردم.مولایی همچنین گفت: علی مرادی قبل از 
المپیک من را تعلیق کرد. او زمانی که رئیس فدراسیون شد، گفت که از ورزشکاران 
حمایــت می کند؛ اما از من بعد از خط خوردن از تیم ملی و تصادفی که داشــتم، 

هیچ حمایتی نکرد.
وزنه بردار فوق ســنگین ایران در مورد اینکه سرمربی خواسته بهترین نفرات را 
بــه المپیک ببرد، تصریح کرد: من در تمرینات ۱۹۵ کیلوگرم در یک ضرب و 2۵2 
کیلوگرم در دوضرب زدم. از طرفی اگر سرمربی ترکیب را مشخص می کرد، باید در 
همان اردوی کلاچای ایــن کار را انجام می داد، اما او حرف آخر را نمی زد و رئیس 
فدراسیون مشــخص می کرد چه کسی انتخاب شود و چه کسی نه.او افزود: رئیس 
فدراسیون با رئیس هیئت مازندران مشکل دارد و نمی خواست ۷۰ درصد تیم ملی 
از مازندران باشد. حسین توکلی را نیز به همین دلیل برکنار کرد، چون در انتخابات 

هیئت وزنه برداری مازندران  به  عباس رحیمی رای داده بود.

شکست سنگینی از ســعودی ها خورد. در این سال ها کم 
نداریم مثال هایی دیگر از چالش فوتبالی ایران با اعراب که 

در نهایت رقیب همیشه پیروز میدان بوده  است.
همه این مثال ها، مصداق مشت نمونه ای از خروار است 
که در طی این ســال ها علیرغم قوی ظاهر شــدن در سر 
دادن شعار برای غلبه ورزشی بر اعراب، اما عملا آنها دست 
بالا را داشته اند. لغو انتخابات امروز شورای فیفا نمونه آشکار 
دیگری از قدرت تصمیم گیری اعراب در فوتبال آسیا است 
اما واقعا این وضع تا کی ادامه خواهد داشــت؟ و واقعا چرا 
فدراسیون فوتبال ایران با این همه مشکل و رنج در پیشبرد 

برنامه ها و سیاست هایش در میان اعراب مواجه است؟
فوتبال ایران هر چقدر کارنامه قدرتمندی در آسیا دارد 
متاسفانه به همین اندازه در حوزه دیپلماسی ورزشی ضعف 

دارد و تاکنون بارها نیز تاوان این ضعف را پرداخته است.
تا چند روز دیگر مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 2۰۱۷ 
آغاز خواهد شد و باز هم حتما سعودی ها ماجرای تکراری 
عــدم حضور در ایران را تکرار خواهند کرد اما ســؤال این 
اســت که آیا سیاست اجرایی فوتبال ایران در این موضوع 
تغییر کرده یا اندیشه ای برای تغییر وضع موجود انجام شده 

است؟
هنوز مشــخص نیســت که این ضعف تاریخی که در 
ســال های اخیر به ضــرر ایران هم تمام شــده چه زمانی 
بر طرف خواهد شــد. بدون شک کشــوری در عرصه های 
ورزشــی موفق خواهد بود که علاوه بر پتانسیل  ورزشی از 

دیپلماسی قدرتمندی نیز برخوردار باشد.
آیا فدراسیون فوتبال مهدی تاج در این وضع اسفناک 
تاریخی تغییری ایجاد خواهد داد. فعلا که در اولین چالش، 

غائله را به راحتی به حریف سنتی و عرب خود باخت.

 تیم ملی والیبال »ب« ایران با پیروزی مقابل ژاپن به فینال جام کنفدراسیون والیبال آسیا رسید.
تیم ملی والیبال »ب« ایران عصر دیروز با پیروزی 3 بر 2 مقابل ژاپن به فینال جام کنفدراســیون والیبال آســیا در تایلند 
رسید. شاگردان شهنازی در ست های اول، سوم و پنجم با نتایج 2۵ بر 2۱، 2۵ بر 2۰ و ۱۵ بر ۱۱ حریف را شکست دادند و در 
ست های دوم و چهارم ۱۷ بر 2۵ و 23 بر 2۵ مغلوب ژاپن شدند. ملی پوشان ایران یک بار در دور مقدماتی موفق به شکست 

3 بر صفر این تیم شده بودند.
در دومیــن بــازی مرحله نیمه نهایی این رقابت ها تیم ملی والیبال چین به مصاف چیــن تایپه رفت و در پایان موفق به 
شکســت این تیم شــد.چینی ها این بازی را در سه ســت پیاپی و با نتایج 32 ـ 34، 23 ـ 2۵، 22 – 2۵ به نفع خود به پایان 
رساندند. بنابراین دو تیم ایران و چین دیدار نهایی پنجمین دوره رقابت های والیبال جام کنفدراسیون ها را برگزار می کنند.بر 
اساس برنامه اولیه این رقابت ها، فینال این دو تیم امروز در ناخون پاتوم تایلند برگزار می شود. تیم های ژاپن و چین تایپه نیز 

دیدار رده بندی را برگزار می کنند.
شهنازی: نشان دادیم بهترین تیم هستیم

ناصر شــهنازی ســرمربی تیم ملی والیبال ب  کشــورمان پس از صعود شــاگردانش به دیدار نهایی پنجمین دوره جام 
کنفدراســیون والیبال آســیا گفت: باور کنید همه بازیکنان می دانستند که مسابقه امروز با ژاپن نسبت به دیدار دور مقدماتی 
متفاوت اســت.او با بیان اینکه ژاپن تیم بســیار خوبی اســت و والیبال خوب بازی می کند، تصریح کرد: بازیکنان این تیم در 
زمین خیلی زحمت می کشــند. متاســفانه در ابتدای این مسابقه رضا قرا پشت خط زن اصلی تیم با آسیب دیدگی روبرو شد 
و دســت ما بسته شــد.وی تاکید کرد: پنجمین مسابقه این تورنمنت را پشت سر گذاشتیم و برای همه تیم ها شرایط سخت 
اســت، ملی پوشان ایران با این شرایط برنده شدند چون با جان و دل بازی می کنند. هفت ماه با این بازیکنان زندگی کردیم 
و وابستگی زیادی نسبت به هم داریم و بازیکنان امروز ثابت کردند، همدیگر را خیلی دوست دارند. در بدترین شرایط مسابقه 

هم هر بازیکنی به زمین آمد، بهترین عملکرد را داشت و نشان دادیم که یک تیم هستیم و برای همین به پیروزی رسیدیم.

صعود ایران به فینال والیبال جام کنفدراسیون  آسیا

برانکو: بازیکنان جوان ما از جانبازان درس می گیرند
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس می گوید تیمش در فصل پیشرو به دنبال 
موفقیت در همه تورنمنت هاست. طاهری سرپرست باشگاه پرسپولیس قبل از 
آغاز تمرین عصر دیروز این تیم از ۱۰ جانباز اهل شهرری با اهدای هدایایی 
تقدیر کرد. برانکو ایوانکوویچ که صبح دیروز از کرواسی به ایران بازگشته بود 
نیز در این مراســم حضور داشت. برانکو ایووانکوویچ درباره تقدیر از جانبازان 
هشت سال دفاع مقدس، اظهار کرد: قبل از هر چیزی خوشحالم که توانستم 
با این جانبازان ملاقات کنم. افرادی در این مراسم حاضر شدند که جانشان را 
برای دفاع از وطن مقابل عراق قرار دادند. من این شــرایط را دیده ام و کشور 
ما هم برای دفاع از خودش چنین شــرایطی را تجربه کرد و برای استقلالش 
جنگید. تشــکر می کنم از کســانی که به این مراســم آمدند و باعث شدند 
بازیکنان جوان ما از آنها درس بگیرند و این شرایط خوب به خاطر جانبازان 
بوده اســت. وقتی ما می توانیم در آرامش تمرینمان را دنبال کنیم به خاطر 
کســانی است که در هشت سال دفاع مقدس برای کشورشان جنگیدند. وی 
بــا بیان اینکه به همه بازیکنانش اعتماد دارد، ادامه داد: جام حذفی را بدون 
ملی پوشــان مان آغاز می کنیم اما به همه بازیکنان مان اعتماد دارم. علیرغم 
اینکه کیفیت این مرحله از مسابقات شاید پایین باشد. بازی های جام حذفی 
شرایط خاص خود را دارد و بسیار غیرمنتظره است. قبلا هم گفتم که ما در 
هر سه جام به دنبال بهترین نتایج هستیم و با تمام احترامی که برای حریف 
قائلم به دنبال پیروزی و صعود به مرحله بعد هســتیم. سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس درباره اینکه آیا در این بازی به بازیکنان جوانش میدان می دهد، 
گفــت: همان طور که گفتم به همه بازیکنان اعتقاد دارم و یک لحظه هم به 
آنها شک نمی کنم. مطمئنم که آنها به بهترین نحو ممکن عمل خواهند کرد. 
این برای نخستین بار است که این ترکیب کنار همدیگر بازی می کنند اما در 
صورتی که نتیجه نگیریم آن را بهانه نمی کنیم. بهترین بازیکنان مان فرصت 

بازی در این دیدار را خواهند داشت.
واکنش سرپرست باشگاه پرسپولیس به اظهارات افشارزاده

سرپرســت باشگاه پرســپولیس تأکید کرد، این باشــگاه با هیچ مربی 
و بازیکنــی دو قرارداد امضا نکرده اســت. علی اکبر طاهــری بعد از تقدیر از 
تعدادی از جانبازان شهرری در حاشیه تمرین عصر دیروز تیم پرسپولیس به 
خبرنگاران اظهار داشــت: هفته دفاع مقدس است و لازم بود این کار نمادین 
را انجام داده و یاد و خاطره شــهدا و جانبــازان را گرامی بداریم. طاهری در 
واکنــش به اظهارات اخیر بهرام افشــارزاده در مــورد قراردادهای بازیکنان 
پرســپولیس و غیرواقعی بودن آنها نیز یادآور شد: خواهش من این است که 
از این حواشی دوری کنید. بحث هایی که عزیزان مطرح کردند با آنچه وجود 
دارد، متفاوت اســت. تمام قراردادهای ما همان اســت که در سازمان لیگ 
وجــود دارد و ما با بیش از یــک قرارداد برای بازیکن و مربی نداریم. به هیچ 
وجه قراردادهای ما پیچیده نیســت و همه اعداد و ارقام آن در سازمان لیگ 
مشخص شده اســت. باید کاری کنیم که فضای فوتبال پاک بماند. نباید با 
مطرح کردن برخی مســائل ذهن مردم را نسبت به فوتبال خراب کنیم. این 
کار قشنگی نیست. همه ما از فوتبال لذت می بریم و نباید مسائلی پیش بیاید 

که مردم از فوتبال دلزده شوند.
فریبا: سیاست افتخاری 

در مورد قراردادها کاملًا درست است
مدیر فنی تیم فوتبال استقلال گفت: به نظر من بختیار رحمانی می تواند 
با ماندن در فوتبال ایران بیشتر پیشرفت کند. بهتاش فریبا در مورد پیشنهادی 
که رحمانی از لیگ قطر داشت، گفت: بختیار الان خودش را پیدا کرده است 
و از لحاظ روحی در وضعیت بهتری قرار دارد. شــکی در این وجود ندارد که 
حضور رحمانی در استقلال به ســود این تیم است. اعتقاد شخصی من این 
اســت که فوتبال قطر جز پول چیز دیگری ندارد و مطمئناً سطح فنی لیگ 
این کشــور بالا نیست. به نظر من رحمانی می تواند با ماندن در فوتبال ایران 
بیشتر پیشــرفت کند، ولی به  هر حال هر بازیکنی نظر خودش را دارد. وی 
در پاسخ به این پرسش »آیا استقلال می تواند در لیگ برتر قهرمان شود؟«، 
گفت: ما با یک برد از رده پانزدهم به رده دهم جدول آمدیم و طبیعتاً با یک 
برد دیگر می توانیم چند پله صعود کنیم. فاصله نزدیک تیم ها نشان می دهد 
که لیگ ما پویاست و از طرفی روند استقلال بعد از تعطیلات رو به رشد بوده 
اســت. ما اگر در دو بازی آینده شش امتیاز بگیریم به بالای جدول و کورس 
قهرمانی نزدیک خواهیم شد. استقلال می تواند به جمع مدعیان بازگردد.مدیر 
فنی تیم فوتبال اســتقلال درباره موضوع کسر قرارداد چند بازیکن این تیم 
تأکید کرد: خیلی از تیم ها پول بازیکنان را به  صورت کامل پرداخت نمی کنند 
و خیلی ها از آنها طلبکار هســتند و دست شان به جایی نمی رسد. نظر آقای 
افتخاری به عنوان مدیرعامل باشگاه این است که طوری قراردادها بسته شود 
که باشگاه در زمان مدیریت او بتواند پول بازیکنان را به صورت کامل پرداخت 

کند. این سیاست به نظر من کاملًا درست است.
بازگشت چشمی به استقلال و دوری 1۰ روزه پادوانی

تمرین دیروز تیم استقلال در حالی برگزار شد که هافبک جوان این تیم 
پس از مدت ها در جمع آبی پوشان حضور یافت. تمرین نوبت عصر دیروز تیم 
اســتقلال از ساعت ۱6 در زمین شــماره دوی ورزشگاه آزادی پشت درهای 
بسته برگزار شد. مهم ترین نکته تمرین، حضور روزبه چشمی بود. این بازیکن 
کــه به علت مصدومیت رباط صلیبی چند ماهی دور از میادین بوده اســت، 
دیروز در محل تمرین اســتقلال حضور یافت و مورد استقبال هم بازی های 
خود قرار گرفت. چشمی زیر نظر دکتر امین نوروزی 2۰ دقیقه به نرم دویدن 
مشغول شد و سپس محل تمرین را ترک کرد. چشمی قرار است تا مدتی زیر 
نظر دکتر نوروزی به نرم دویدن مشــغول باشد و پس از شروع کار با توپ از 
نیم فصل دوم برای استقلال به میدان برود. همچنین  لئوناردو پادوانی که در 
تمرین نوبت صبح حضور نداشت، در تمرین عصر دیروز حاضر شد، اما به دلیل 
آسیب دیدگی در کارهای تیمی شرکت نکرد. این بازیکن با نظر نوروزی نیاز 

به ۱۰ جلسه فیزیوتراپی دارد.

جلیلی: 
شناخت ماهیت دوست از دشمن 
دستاورد دوران دفاع مقدس است

نماینده رهبر معظم انقلاب در شورای عالی امنیت ملی 
گفت: بازشناسی ماهیت دوست از دشمن دستاورد ارزشمند 

دوران پر افتخار دفاع مقدس است.
به گزارش ایرنا از ساوه، »سعید جلیلی« شامگاه دوشنبه در جمع 
نمازگزاران مســجد امام رضا )ع( شهر زاویه شهرستان زرندیه افزود: 
دفاع مقدس گنجینه ارزشمند ملت بزرگوار ایران اسلامی است و در 
ســایه وحدت و ایستادگی مردم و ارادتمندان به انقلاب تجربه های 
ارزشمندی در باب شناخت توطئه گری ها و دسیسه های بیگانگان به 
دست آمد. وی تصریح کرد: در حالی که بسیاری از کشورهای جهان 
و منطقه در بی ثباتی و ناامنی به سر می برند، ایران اسلامی به برکت 

مجاهدت خون پاک شهدا و ایستادگی ملت در اقتدار کامل است.
جلیلی اظهار کرد: بیداری اسلامی در منطقه نمونه الگوبرداری 
صحیح از فرهنگ مقاومت و ایســتادگی ملت ایران در دوران هشت 
سال جنگ تحمیلی است. وی افزود: امروز کشور درگیر جنگ تمام 
عیار اقتصادی است که دشمنان و بدخواهان نظام با تحمیل آن، به 
دنبال تضعیف پایه اقتصاد کشور هستند و اعتماد نکردن به وعده های 

توخالی آنان، کلید موفقیت روزافزون ملت در این جنگ است.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام ادامه داد: باید دستاوردهای 
ارزشــمند نظام را شــناخت و با تقویت آن، سرمایه آینده کشور را 
اندوختــه کرد. جلیلی ادامــه داد: درس بزرگ دفاع مقدس تفکر و 
فرهنگ غنی مقاومت اســت که باید نسل به نسل و سینه به سینه 

حفظ شود.
ازدواج ۲ زائر تازه مسلمان 

درجوار حرم رضوی
مدیر زائران غیر ایرانی آستان قدس رضوی گفت: دو زائر 
سوئدی تازه مسلمان شده، در جوار بارگاه منور رضوی با هم 

ازدواج کردند.
»محمد جواد هاشــمی نژاد« دیروز در گفت وگو با خبرنگار ایرنا 
افزود: این دو زائر سوئدی در قالب گروه ۱۰ نفره زائران سوئدی هفته 
گذشته به مشهد مقدس سفر کردند و به زیارت امام رئوف، حضرت 

رضا )ع( نایل شدند.
وی بیان کرد: 6 نفر از این زائران شــامل 3 زن و 3 مرد سوئدی 
در نخســتین سفر خویش به حرم مطهر رضوی با گفتن شهادتین 

دین اسلام را پذیرفته و مذهب تشیع را برگزیدند.
مدیر امور زائران غیرایرانی آســتان قدس رضوی اظهار کرد: از 
ابتدای امسال تاکنون 2۱ نفر در حرم مطهر حضرت امام رضا )ع( به 
دین مبین اسلام گرویدند. وی افزود: این افراد از کشورهای اروپایی و 
آمریکای جنوبی بودند که در مطالعات خود درباره دین اسلام و متاثر 

از قداست و معنویت حرم مطهر رضوی مسلمان شده اند.

اخبار کوتاه از فوتبال

گلایه های مسی فوتبال نابینایان از مسئولان ورزشی استان آذربایجان شرقی

ملی پوش فوتبال پنج نفره گفت: آرزویم این است که 
یک روز رهبرم را از نزدیک ببینم و دست ایشان را ببوسم.

درخشش در پارالمپیک 2۰۱6 ریو، به ثمر رساندن یک گل 
انفرادی زیبا مقابل مراکش، دریافت لقب مسی فوتبال نابینایان 
از سوی رسانه های خارجی، کسب مدال نقره و تشویق از طرف 
تماشاگران برزیل، همگی به خوبی ارزش کار بهزاد زادعلی اصغر 
را نشــان می دهد.فوتبالیست نابینای 28ساله اهل تبریز حرکت 
در پله های ترقی در این رشــته را از ۱۰ ســال قبل آغاز کرد و 
حالا به گفته خودش به پایان خط در عرصه ملی رســیده است. 
زادعلی اصغر که از سه ســالگی نابینا شده، دیروز هم از مسئولان 
گلایــه کرد و هم از آرزوهایش ســخن گفــت.وی در خصوص 
نایب قهرمانــی در پارالمپیک ریو گفــت: برزیل خیلی قوی بود، 
البتــه ما هم خوب بازی نکردیم. فینال در کشــور میزبان بود و 
تماشــاگر و جو بازی هم تأثیرگذار بودنــد. در بازی با آرژانتین 
همه توان مان را به کار گرفتیم و فرصت برای ریکاوری مناســب 
برای فینال نبود. به هر حال این تیم پتانســیل دارد که برزیل را 

شکست بدهیم.
وی بــا بیــان اینکه ایــن آخرین حضــورش در بازی های 
پارالمپیک بود،گفت: قرار اســت روز 23 مهــر در جدال با تیم 
ستارگان ایران از فوتبال ملی خداحافظی کنم. احساس می کنم 
الآن بروم، بهتر است. 23 مهر روز جهانی نابینایان است و طبق 
هماهنگی هــا در آنجا خداحافظی خواهم کــرد. زادعلی اصغر با 
انتقاد از مســئولان تبریز افزود: مســئولان ما در استان خیلی 
بد رفتار می کنند. واقعاً گله مند هســتم و دلم پر اســت. دیگر 
بازیکنان تیم ملی در ســایر استان ها استخدام رسمی شدند، در 
کرمان آپارتمان دادند، در شیراز استانداری 2۵ میلیون و شورای 

شهر ۱۵ میلیون تومان به 
بازیکنان هدیه داد.، اما در 
تبریــز کســی نفهمید که 
چه ســاعتی از شهر بیرون 
پارالمپیک  عــازم  تا  رفتم 
شــوم، فقط خانواده کنارم 
بود و کســی دیگر روحیه 

نمی داد. متأســفانه مثل یک ورزشــکار مدال آور در پارالمپیک 
با ما رفتار نمی کنند، خیلی تبعیض قائل هســتند و بخشــی از 
خداحافظی ام به همین مسئله برمی گردد. خیلی جاها می پرسند 
کــه چقدر درآمــد دارم و واقعــاً نمی توانم بگویم کــه هر ماه 
تومان می گیرم.وی دربــاره حضورش در لیگ ترکیه  هزار  ۱2۰
گفــت: من اولین لژیونر ایران هســتم و در حال حاضر 4،۵ ماه 
اســت که آنجا بازی می کنم و در تیم کایســری اســپور که در 
لیگ برتر فوتبال ســوم اســت، توپ می زنم. همان تیم، تیم ما 
را تحت پوشــش گرفته و اسپانســرش است. چقدر خوب است 
کــه ایرانی ها هم الگوبرداری کننــد. فکر نمی کنم کل قرارداد و 
هزینه های یک تیم فوتبال نابینایان بیشتر از 2۰۰، 3۰۰ میلیون 
باشد. شاید نصفِ نصف قرارداد یک بازیکن نیمکت نشین در لیگ 
برتر فوتبال هم نباشد. در تبریز سه تیم تراکتورسازی، گسترش 
و ماشین ســازی در لیگ برتر فوتبال هســتند. به من که مسی 
می گویند، فعلًا در کشوری بازی می کنم که در پارالمپیک پنجم 

شد، آیا این جای سؤال ندارد؟
زادعلی اصغر در پاســخ به این ســؤال که چه آرزویی داری 
گفت: آرزویم این اســت که یک روز رهبرم را از نزدیک ببینم و 

دست ایشان را ببوسم.

زادعلی اصغر: آرزویم دیدار رهبر و بوسیدن دست ایشان است

شرایط اعزام چهار نماینده آزاد و فرنگی ایران 
بــه رقابت های جهانی کشــتی آزاد در اوزان غیر 

المپیکی اعلام شد.
بــا توجه به این که اوزان 6۱ و ۷۰ کیلوگرم کشــتی 
آزاد و ۷۱ و 8۰ کیلوگــرم کشــتی فرنگــی در اوزان 
المپیکی قرار نداشتند، اتحادیه جهانی کشتی از تصمیم 
خود به برگزاری رقابت های جهانی این اوزان در کشــور 
مجارستان خبر داد.بدین ترتیب با پیشنهاد سرمربی تیم 
ملی کشــتی آزاد و موافقت شــورای فنی تیم های ملی، 
شــرایط حضور ملی پوشان ایران در این رقابت ها به شرح 
زیر اعلام شــد. در وزن 6۱ کیلوگرم بهنام احسان پور و 
مسعود اسماعیل پور و در وزن ۷۰ کیلوگرم محمد نادری 
و مصطفی حســین خانی در خلال مســابقات بین المللی 

جام شــاهد )هفته اول آبان ماه( رقابت نموده و نفر برتر 
پس از کســب دو پیروزی در ســه مسابقه تعیین خواهد 
گردید. همچنین در کشتی فرنگی و در وزن ۷۱ کیلوگرم 
افشــین بیابانگرد به دلیل کسب مقام اولی در رقابت های 
انتخابی تیم ملی در صورت برخورداری از آمادگی لازم، به 
مسابقات اعزام می شود. ضمن اینکه در وزن 8۰ کیلوگرم 
نیز مهدی فلاح، یوسف قادریان و رامین طاهری در خلال 
رقابت های بین المللی جام شاهد )در هفته اول آبان ماه( 
به صــورت دوره ای با یکدیگر رقابت کرده و نفر برتر پس 
از انجام مســابقه میان فینالیســت ها )دو پیروزی در سه 
مســابقه( تعیین شود. رقابت های جهانی کشتی در اوزان 
غیر المپیکی، روزهای 2۰ و 2۱ آذرماه در شهر بوداپست 

مجارستان برگزار می شود.

برگزاری مسابقه انتخابی برای اعزام ملی پوشان کشتی 
به مسابقات جهانی مجارستان

دارنده مدال طلای المپیک ریو ۲۰۱۶ در دســته ۹۴ کیلوگرم وزنه بــرداری گفت: بعد از المپیک حتی از نزدیک میله 
وزنه برداری را ندیده ام.

سهراب مرادی در خصوص آخرین شرایطتش پس از المپیک ریو 2۰۱6 و زمان شروع تمریناتش اظهار داشت: پس از پایان مسابقات 
المپیک دست به میله نشده ام و از نزدیک میله ندیده ام و جالب است که بگویم حتی وقت اینکه بخواهم به خانه بروم هم نداشتم.وی افزود: 
اصفهان  باید از چند روز دیگر کارم را برای حضور در مسابقات لیگ وزنه برداری آغاز کنم تا بتوانم در لیگ و جام باشگاه ها به تیم ذوب آهن 
کمک کنم. قرار اســت در این مســابقات در همان وزن ۹4 کیلوگرم حضور پیدا کنم.دارنده مدال طلای المپیک ریو 2۰۱6 در خصوص 
اینکه آیا تصمیمی مبنی بر حضور در وزنی بالاتر ندارد، خاطرنشان کرد: فعلا چنین تصمیمی نگرفته ام و خدا را شکر وزنم مناسب است 
و وزن زیادی کم نمی کنم و به همین دلیل حضور در این وزن خوب است.مرادی در پاسخ به این سؤال که تا چه زمانی قرار است به وزنه  
زدن ادامه بدهد، گفت: حالا حالاها کار دارم و اگر زنده بمانم تا المپیک 2۰2۰ توکیو روی تخته خواهم رفت. من زمان زیادی را بی خود و 
بی جهت از دست دادم اما حالا می خواهم همه چیز را جبران کنم.وی ادامه داد: طلای مسابقات جهانی و بازی های آسیایی اهداف بعدی 
من هســتند و حالا که اســترس دوری از مسابقات از روی دوش من برداشته شده است به رکوردشکنی هم فکر می کنم و در گام بعدی 

دنبال رکوردهای جدیدی هستم.

پاسور دوم تیم ملی والیبال از بازی های ملی خداحافظی کرد.
قبــل از آغــاز المپیک 2۰۱6 ریو برخی از بازیکنان تیم ملی والیبال اعلام کردند که قصد خداحافظی از تیم ملی را دارند. در 
این میان مهدوی پاســور دوم تیم ملی نیز اعلام کرد که از تیم ملی خداحافظی می کند.به نظر می رســد او اولین بازیکنی است 
که تصمیم خود را عملی کرده اســت. در مراســمی که قرار است روز پنج شنبه برگزار  شود مهدوی به صورت رسمی از تیم ملی 

کناره گیری خواهد کرد.

* تیم  بســکتبال پتروشــیمی بندر امام نماینده ایران در رقابت های 
جام باشگاه های آسیا در روزهای دهم تا پانزدهم مهر ماه  در تورنمنت 
چهارجانبه  چین شرکت می کند.در این تورنمنت چهار جانبه تیم های 
تایوان دیر تایوان، گویانگ کره، گوانگ ســونگ چین و پتروشــیمی 
بندرامام حضور خواهند داشــت. رقابت های بسکتبال جام باشگاه های 
آسیا از روز هفدهم مهر ماه  به میزبانی شهر »شنزو« چین  آغاز خواهد 

شد.
* سرپرست های تیم های کشــتی آزاد و فرنگی بزرگسالان از سوی فدراسیون 
کشــتی مشخص شــدند.طبق اعلام فدراســیون کشــتی علی بیات به عنوان 
سرپرست تیم ملی کشتی آزاد بزرگسالان و محمد دلیریان به عنوان سرپرست 

تیم ملی کشتی فرنگی بزرگسالان انتخاب شدند.
* محمد درخشان که روز یکشــنبه به عنوان رئیس فدراسیون جودو 
انتخاب و عصر دوشــنبه نیز حکم خود را به امضای وزیر و از دســت 
ســجادی دریافت کرد با معرفی نایب رئیس و دبیر فدراسیون کارش را 
رسما آغاز کرد. وی در اولین اقدام خود فرشاد تجاری را به عنوان نایب 
رئیس ومحمد بلوطی را  به عنوان دبیر فدراسیون انتخاب و معرفی کرد.

* مسابقات وزنه برداری قهرمانی نوجوانان جهان از بیست و هفتم مهر به میزبانی 
پنانگ مالزی برگزار می شود و تیم ملی ایران نیز با هشت وزنه بردار در این رقابتها 
حاضر خواهد شــد.بعد از مسابقات جهانی، مسابقات قهرمانی نوجوانان آسیا نیز 
برگزار می شــود.ترکیب تیم ملی ایران در مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان: * 
6۹ کیلوگرم: اســحاق ذعاب و حسین ســلطانی* ۷۷ کیلوگرم: تقی آقازاده  و 
احمــد احمد نژاد*8۵ کیلوگرم: محمد موئدی * ۹4 کیلوگرم: علیرضا لطفی* 

۹4+کیلوگرم: محمدرضا روشنی و علی داودی

خواندنی از ورزش ایران

حدیث دشت عشق

به یاد شهید دکتر »محمدمهدی فقیهی«
مبتکر طرح های خودكفایی  دارویی

شهید دکتر »محمدمهدی فقیهی« یکم 
اردیبهشــت ۱332 در  اصفهان به دنیا آمد و 
ســال ۱3۵۱ وارد رشته داروســازی دانشگاه 
اصفهان شــد و در تاریخ۱6مــرداد۱362 در 
تپه هــای دربندیخــان عراق به مقــام رفیع 

شهادت نایل شد.
او بــا گرفتــن دکتــرای داروســازی در 
وزارت کشــاورزی به فعالیت  پرداخت. در این 
مدت دســت به طرح ها و ابتکاراتی در زمینه 

خودکفایــی دارویی  از جمله طرح آمالگام )مواد اولیه دندانســازی( و طرح 
پارافین مایع و غیره زد. ســپس  همکاری خود را با ســازمان صنایع ملی به 
عنوان یکی از مبتکرین و برجسته  ترین افراد با ایده خودکفایی دارویی شروع 
 کرد و طرح های ژل منیزیم )مواد اولیه شــربت های ضد اسید معده و سایر 

مواد آلی( را دنبال کرد . 
فرازی از وصیت نامه شــهید دکتر»فقیهی«: پروردگارا! قافله شــهیدان، 
اســراء و محرومان در افق خونبار انقلاب در حرکت است، ما را بدان متصل 

کن . خدایا! ما را بصیرتی ده که به هر چه می نگریم تو را ببینیم.
یکی از آیات و نشــانه های رحمت خداوند انقلاب عظیم الشأن اسلامی 
است که ما با درک انقلاب بسیاری از آیات خدا  را بیشتر و بهتر درک کردیم . 
اگر این انقلاب نبود، ایثارها و فداکاری ها و حماسه آفرینی ها در جبهه ها 
شــکل نمی گرفت و اگر این انقلاب نبود، ما شاهد  جوانانی نبودیم که چون 
حضــرت علی اکبر)ع( در راه امــام خود جان هدیه کننــد و چون حضرت 

قاسم)ع( شهید شوند .    

حالا حالاها در وزنه برداری کار دارم
مرادی: هدفم رکوردشکنی، طلای مسابقات جهانی و بازی های آسیایی است

وزیر کشور با بیان اینکه امنیت مسیرهای 
منتهــی به عتبات عالیات برقرار اســت، 
گفت: شــرط عبور از مرز در ایام اربعین 
حسینی را داشتن گذرنامه و روادید عنوان 

کرد.
به گــزارش ایرنا »عبدالرضا رحمانی فضلی« 
دیروز در سفر به خرمشهر و بازدید از روند تکمیل 
پایانه مرزی شلمچه در جمع خبرنگاران افزود: به 

منظور همکاری و فراهم آوردن شرایط بهتر زائران 
قرار است بازدیدهایی را از مرز شلمچه، چذابه و 
مهران داشته باشیم و در نهایت با بررسی تمامی 
جوانب، تصمیم های لازم برای آسان شدن زائرین 

اربعین حسینی گرفته شود.
وی، اولویت نخســت و اصلی وزارت کشور را 
تامین امنیت زائران دانست و گفت: هماهنگی لازم 
با طرف عراقی صورت گرفته و تمامی شرایط در 

این خصوص مهیا است.
رحمانی فضلی با تاکید بر اینکه اخذ ویزا برای 
انجام مراسم اربعین امسال ضروری است، تصریح 
کرد: با هماهنگی انجام شده تعداد مراکز صدور 
ویزا افزایش یافته و بر اساس هماهنگی، زائران از 

مراکز استان ها ساماندهی می شوند.
رحمانی فضلــی تاکید کــرد: از افرادی که 
قصد ســفر به عتبات عالیــات در ایام اربعین را 

دارند، تقاضا داریــم بدون ویزا به مرزها مراجعه 
نکنند.

وی بهره گیری از تجربه دو ســال گذشته در 
برنامه ریــزی برای برگزاری آیین های پیاده روی 
اربعین درسال را ضروری خواند و به زائران اربعین 
حسینی توصیه کرد به منظور آسان شدن شرایط 
برگشت از کشورعراق، در کربلا و نجف توقف کوتاه 

داشته باشند.

وزیر کشور: 

امنیت مسیرهای منتهی به عتبات عالیات برقرار است

معاون پرستاری وزیر بهداشت، درمان و 
درمانی  مراکز  کشورگفت:  پزشکی  آموزش 
کشــور با کمبود ۲۹۰هزار پرســتار مواجه 

هستند.
به گــزارش خبرگزاری فارس از آمل، »محمد 
میرزابیگی« دوشنبه شــب در حاشــیه ســفر به 
مازندران، اظهار کرد: در زمینه جذب پرســتاران 
جدیــد در راه خدمت برای دو بخش شــرکتی و 

دولتی اقدامات خوبی انجام شد.

وی افزود: جذب شــرکتی بــه تعداد ۱6 هزار 
نفر در ســال گذشته انجام شد و در جذب دولتی 
۱۱ هــزار نفر از مجموع ۱۷ هزار نفر که دولت به 
وزارت بهداشت و درمان مجوز لازم داده در گروه 
پرستاری قرار دارند. معاون پرستاری وزیر بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی تصریح کرد: در رابطه با 
فوریت ها نیز عوامل اورژانس ســهم خوبی در این 
بین به خود اختصاص دادند و بزودی امتحان آن 
در سراسر کشور به طور متمرکز انجام می شود که 

زمان آن در آبان ماه اعلام شده است.
وی گفت: بیش از ۱۱ هزار پرستار تا ابتدای سال 
آینده جذب مراکز درمانی و بیمارستانی می شوند.
این مســئول با بیان اینکه بیــش از ۱۱ هزار 
پرســتار تا ابتدای سال آینده جذب خواهند شد، 
ادامــه داد: تمام این افــراد جذب مراکز درمانی و 
بیمارستانی می شــوند که از نوع استخدام دولتی 
بوده هر چند مجوز اصلی آن ۱۷ هزار نفر در همه 
بیمارســتان ها و مراکز بهداشتی و درمانی وزارت 

بهداشــت اســت که ۱۱ هزار و 2۰۰ نفر در گروه 
پرستاری قرار دارند.

وی با اعــلام اینکه ظرفیت ۱8۱ دانشــکده 
پرســتاری موجود در کشــور به دو برابر افزایش 
پیدا کرد، گفت: میزان فارغ التحصیلان سالانه در 
دانشکده های پرســتاری 6 هزار نفر بوده که این 
میزان به حدود ۱3 هزار نفر می رسد و این میزان از 
دو سال و نیم گذشته با افزایش ظرفیت دانشکده ها 

افزایش داشت.

معاون وزیر بهداشت خبر داد

كمبود 290 هزار پرستار در كشور

جانشــین فرمانده نیروی دریایی سپاه 
جمهوری  گفت:  اسلامی  انقلاب  پاسداران 
اســلامی ایران دســت برادری و دوستی 
دراز  به ســمت کشورهای همســایه  را 
و از برگــزاری رزمایش های مشــترک با 
کشورهای همســایه و مسلمان استقبال 

می کند.
به گزارش ایرنا، سرتیپ »علیرضا تنگسیری« در 
حاشیه مراسم بزرگداشت عملیات ثامن الائمه)ع( 
سالروز شکست حصر آبادان درجمع خبرنگاران 

افزود: معتقدیم خلیج فارس خانه ما است و امنیت 
لازم هم وجود دارد از این رو کشورهای همسایه 
باید دست به دست هم بدهند تا امنیت همچنان 

در منطقه باقی بماند.
این مقام نظامی در سپاه پاسداران یادآور شد: 
در ایران وزارت جنگ به وزارت دفاع تغییر نام داده 
که نشان از این دارد که جمهوری اسلامی ایران 
هیچگاه به دنبال جنگ نبوده و تنها به دفاع می 
اندیشد، سلاح های تولید شده در کشور بازدارنده 
اســت و هــدف از تولید، قصد تعــرض به هیچ 

کشوری نیســت چرا که مبانی اعتقادی و دینی 
ایــن اجازه را به ما نداده اســت. وی با خطرناک 
خواندن حضور کشورهای فرامنطقه ای در خلیج 
فارس گفت: حضور جمهوری اســلامی ایران در 
منطقه مشروع اســت و کشورهای همسایه نیز 
می توانند حضور داشته باشند. سرتیپ تنگسیری 
تصریح کرد: بیگانگان درمنطقه به دنبال منافع 
خود هستند و همسایگان باید بدانند که حضور 
آنهــا در منطقــه خطراتی را به دنبــال خواهد 

داشت.

جانشین فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران:

ایران از رزمایش مشترک 
با كشورهای همسایه استقبال می كند

کشور  نباتات  حفظ  سازمان  رئیس 
اعلام کرد: ۹5 درصد سموم کشاورزی 

وارداتی است.
محمدعلی باغستانی میبدی در گفت وگو 
با فــارس، در مورد آخریــن وضعیت کنترل 
آفات بــه ویژه با آغاز کشــت پاییزه گندم و 
سایر محصولات اظهار داشت: بحث اصلی ما 
تدارکات ســموم برای ضد عفونی بذر است و 
به کشاورزان هم توصیه می کنیم هیچ بذری را 
بدون ضد عفونی کردن داخل خاک قرار ندهند.

وی در مورد کشــت کلزا نیــز اینگونه 
توضیح داد که اکنــون مهم ترین دغدغه ما 
تهیه علف کش هاست که اکنون به اندازه کافی 

تدارک دیده شده است.
رئیس سازمان حفظ نباتات در پاسخ به 

اینکه کشاورزان از کیفیت پایین سمومی که 
در اختیارشان قرار می گیرد گلایه دارند، اظهار 
داشت: سال گذشته مبارزه با سن گندم را در 
2 میلیون هکتار و در 4 میلیون هکتار مبارزه 
بــا علف های هرز جو و گندم را داشــته ایم و 
ســن زدگی زیر نیم درصد بوده، در حالی که 
اســتاندارد جهانی تا 2 درصد است که نشان 

می دهد سموم ما مشکلی ندارد.
وی تصریح کرد: برای مبارزه با علف های 
هرز در مزرعه گندم تنها یک بار سمپاشــی 
می کنیم. باغستانی به کشاورزان توصیه کرد 
تا در مواردی که از کیفیت ســموم مصرفی 
رضایت ندارند، قوطی ســم به همراه شماره 
ســریال آن را به ســازمان حفظ نباتات ارائه 
دهند تا در صورت تاییــد بی کیفیت بودن، 

با تولیدکننده برخورد شــود. به گفته رئیس 
سازمان حفظ نباتات کشور، تنها ۵ درصد از 
سموم مصرفی ایرانی است و بقیه از کشورهایی 
چون چین و هند تامین می شود.وی در پاسخ 
به اینکه کشاورزان کیفیت سموم اروپایی از 
جمله سموم آلمانی را بسیار مناسب می دانند 
که در بازار موجود نیست، اینگونه توضیح داد 
و گفت: سموم آلمانی سموم بسیار باکیفیتی 
هســتند که حق امتیاز آنها در اختیار خود 
شــرکت تولیدکننده آلمانی اســت و مشابه 
داخلــی آن نیز وجود نــدارد و حتی تعرفه 
واردات آنها در حد ۵ درصد اســت که منعی 
برای ورود آن وجود ندارد.باغستانی گفت: اما 
به دلیل گرانی این ســموم، استقبال کمی از 

آن صورت می گیرد.

رئیس سازمان حفظ نباتات:

۹5 درصد سموم كشاورزی وارداتی است

خداحافظی مهدوی از بازی های ملی


